
Dz-07.0021.1.2021 

Protokół nr 26/2021 

z XXVI sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytej 19 stycznia 2021 r. przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. Wzięli w niej udział członkowie Rady Dzielnicy VII według załączonej listy 

obecności. 

Z uwagi na sytuację pandemiczną obrady odbyły się w trybie stacjonarno-zdalnym. Radni 

uczestniczący w sesji w trybie stacjonarnym obradowali w siedzibie Rady Dzielnicy VII przy 

ul. Prusa 18 w Krakowie. 

Ad. 1. 

O godzinie 18.00, po przywitaniu zebranych przewodniczący poinformował, że na sali obrad 

obecni są radni: Marek Boroń, Szczęsny Filipiak, Marzena Garzeł, Witold Górny, Krzysztof 

Jakubowski, Tomasz Jakubowski, a następnie wyczytywał imiona i nazwiska pozostałych 

członków Rady w porządku alfabetycznym, a po potwierdzeniu przez nich obecności, 

powtarzał ich zgłoszenia do protokołu. W wyniku ww. procedury obecność na sesji 

potwierdzili następujący radni: Grzegorz Bała, Andrzej Hawranek, Andrzej Maria Hawranek, 

Paweł Kajfasz, Marcin Kapusta, Iwona Kubacka, Krzysztof Kwarciak, Magdalena Mardyła, 

Jakub Markowski, Jerzy Milej, Grzegorz Naprawski, Marek Sikora, Maciej Tumidajski. Po 

stwierdzeniu obecności 19 członków Rady, co stanowi kworum wystarczające do 

podejmowania prawomocnych uchwał, przewodniczący otworzył XXVI sesję Rady Dzielnicy 

VII Zwierzyniec.  

Ad. 2. 

Przewodniczący poinformował, że do projektu porządku obrad nie wpłynęły wnioski 

o zmianę i zapytał, czy ktoś chce taki wniosek złożyć. Nie zgłoszono wniosków o zmianę 

porządku obrad, w związku z czym dotychczasowy projekt stał się obowiązującym 

porządkiem sesji. 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Dzielnicy VII, odbytej w dniu 15 grudnia 2020 r. 

4. Projekt uchwały w sprawie wytycznych do opracowania wielowariantowej koncepcji 

budowy Trasy Balickiej – projektodawca Komisja Infrastruktury (druk nr 273, referuje 

Tomasz Jakubowski). 

5. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXIV/254/2020 Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec w sprawie wprowadzenia zakazu zatrzymywania się na ul. Ludmiły 

Korbutowej – projektodawca Komisja Infrastruktury (druk nr 274, referuje Tomasz 

Jakubowski). 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany organizacji ruchu na ul. Bielańskiej – projektodawca 

Zarząd (druk nr 275, referuje Szczęsny Filipiak). 

7. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2021 – projektodawca Zarząd (druk nr 

276, referuje Szczęsny Filipiak). 



8. Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2022 – 

projektodawca Zarząd (druk nr 277, referuje Szczęsny Filipiak). 

9. Oświadczenia i komunikaty. 

Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad przewodniczący Szczęsny Filipiak 

wypowiedział formułę mającą na celu spełnienie obowiązku informacyjnego dotyczącego 

umieszczania nagrań z sesji na stronie internetowej Dzielnicy oraz przypomnienie o potrzebie 

zachowania zasad ochrony danych osobowych – w szczególności do osób trzecich. 

Ad 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że zgodnie ze znowelizowanym statutem 

Dzielnicy przyjęcie protokołu z XXV sesji Rady Dzielnicy VII, która odbyła się 15 grudnia 

2020 r., nastąpi na pierwszej sesji odbywającej się w trybie stacjonarnym. 

Ad 4. 

Projekt uchwały w sprawie wytycznych do opracowania wielowariantowej koncepcji budowy 

Trasy Balickiej zreferował, za zgodą wskazanego jako referent Tomasza Jakubowskiego, 

Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Andrzej Maria Hawranek, Krzysztof Kwarciak, Szczęsny Filipiak. 

Uchwała w sprawie wytycznych do opracowania wielowariantowej koncepcji budowy Trasy 

Balickiej została uchwalona stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujących się 

(głosowanie odbyło się jako głosowanie imienne; radni głosowali następująco: Grzegorz Bała 

– za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, 

Andrzej Hawranek – nie brał udziału w głosowaniu, Andrzej Maria Hawranek – za, Krzysztof 

Jakubowski – za, Tomasz Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł 

Kowalski – za, Iwona Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – wstrzymuje się, Julia Mach – za, 

Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, 

Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za) (Uchwała nr XXVI/268/2021). 

W trakcie procedowania 4. punktu porządku obrad swoją obecność (zdalną) na sesji zgłosił 

radny Paweł Kowalski, a na salę obrad przybyła radna Julia Mach. 

Ad 5. 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXIV/254/2020 Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec w sprawie wprowadzenia zakazu zatrzymywania się na ul. Ludmiły Korbutowej 

zreferował, za zgodą wskazanego jako referent Tomasza Jakubowskiego, Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie uchylenia uchwały nr XXIV/254/2020 Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

w sprawie wprowadzenia zakazu zatrzymywania się na ul. Ludmiły Korbutowej została 

uchwalona stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się (głosowanie odbyło się 

jako głosowanie imienne; radni głosowali następująco: Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – 

za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold Górny – wstrzymuje się, Andrzej 

Hawranek – nie brał udziału w głosowaniu, Andrzej Maria Hawranek – za, Krzysztof 

Jakubowski – za, Tomasz Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł 

Kowalski – za, Iwona Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – za, Julia Mach – wstrzymuje się, 

Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, 

Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za) (Uchwała nr XXVI/269/2021). 



Ad 6. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany organizacji ruchu na ul. Bielańskiej zreferował w imieniu 

projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji udział wzięli: Julia Mach, Witold Górny, Paweł Kowalski, Szczęsny Filipiak, 

Jakub Markowski, Paweł Kajfasz. 

Uchwała w sprawie zmiany organizacji ruchu na ul. Bielańskiej została podjęta stosunkiem 

głosów: 19 za, 2 przeciw, 0 wstrzymujących się (głosowanie odbyło się jako głosowanie 

imienne; radni głosowali następująco: Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny 

Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Andrzej 

Maria Hawranek – za, Krzysztof Jakubowski – za, Tomasz Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – 

za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – przeciw, Iwona Kubacka – za, Krzysztof 

Kwarciak – za, Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, Jerzy Milej 

– za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – przeciw) (Uchwała 

nr XXVI/270/2021). 

Ad 7. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2021 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Paweł Kajfasz, Szczęsny Filipiak, Julia Mach. 

Uchwała w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2021 została podjęta jednomyślnie – 21 głosami za 

(głosowanie odbyło się jako głosowanie imienne; radni głosowali następująco: Grzegorz Bała 

– za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, 

Andrzej Hawranek – za, Andrzej Maria Hawranek – za, Krzysztof Jakubowski – za, Tomasz 

Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, Iwona 

Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – za, Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub 

Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej 

Tumidajski – za) (Uchwała nr XXVI/271/2021). 

Ad 8. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego planowanego przez 

Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2022 zreferował w imieniu 

projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego planowanego przez 

Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2022 została uchwalona 

jednomyślnie  21 głosami za (głosowanie odbyło się jako głosowanie imienne; radni 

głosowali następująco: Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, 

Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Andrzej Maria Hawranek – 

za, Krzysztof Jakubowski – za, Tomasz Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta 

– za, Paweł Kowalski – za, Iwona Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – za, Julia Mach – za, 

Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, 

Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za) (Uchwała nr XXVI/272/2021). 

 



Ad 9. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak: 

 zaapelował do przewodniczących komisji oraz pozostałych radnych o takie planowanie 

pracy, aby wypracowane projekty uchwał mogły trafiać do przewodniczącego w terminie 

co najmniej ośmiu dni przed sesją, co – wobec konieczności przeprowadzania każdego 

głosowania jako imiennego – przyczyni się do sprawniejszego prowadzenia sesji, 

 poinformował, że Urząd Miasta Krakowa wykupił licencję do platformy komunikacyjnej 

Teams oraz ze wszyscy radni otrzymali maila z informacją, że zostali dołączeni do zespołu 

utworzonego na tej platformie; następna sesja oraz posiedzenia komisji w trybie zdalnym 

powinny już odbywać się z wykorzystaniem tego narzędzia, 

 zaproponował odbycie w dniu 21.01.2021 spotkania online celem przetestowania 

platformy Teams – link do spotkania zostanie wysłany w najbliższym czasie, 

 poinformował, że zgodnie z nowelizacją statutu nagrania z posiedzeń zdalnych 

i stacjonarno-zdalnych mają być zamieszczane na stronie internetowej i poprosił 

przewodniczących komisji o przekazywanie nagrań bądź linków do nagrań 

zamieszczonych już na jakiejś platformie bezpośrednio do siebie, 

 poinformował, że do Rady wpłynęła informacja Wydziału Obsługi Urzędu dotycząca 

wydatków poniesionych na utrzymanie Dzielnicy w 2020 r., 

 poinformował, że w 2020 r. nie udało się zrealizować zakupu za kwotę 5 000 zł statuetek 

„Lajkonika”, które Rada tradycyjnie wręczała osobom zasłużonym dla Dzielnicy 

i przedstawił przyczyny tego stanu; poinformował również, że nie udało się również 

zrealizować zaplanowanego na 2020 r. zakresu dla zadania „Kolejowy Klub Wodny 1929 

– budowa platformy i podjazdu dla osób z niepełnosprawnością”, przez co nie została 

wydana kwota około 35 000 zł; z uwagi na terminy pozyskania przez Zarząd informacji 

w powyższych sprawach , nie było szansy na przesuniecie środków na inne zadania, 

 poinformował, że na najbliższym posiedzeniu Konwentu Przewodniczących Rad 

i Zarządów Dzielnic będzie omawiana sprawa obchodów 30-lecia Dzielnic i zwrócił się 

o przesyłanie do końca tygodnia propozycji w tym zakresie; na dzień dzisiejszy tylko 

radna Marzena Garzeł zgłosiła propozycję polegającą na kręceniu krótkich filmów 

o każdej z dzielnic, 

 poinformował, że wraz z przewodniczącymi innych Rad Dzielnic, które partycypowały 

w zakupie radiowozu dla Policji, jest zaproszony na uroczyste przekazanie samochodu, 

 poinformował, że w Zespole Szkół Ogólnokształcących nr 18 zostały zamontowane lampy 

UVC, na które Dzielnica przeznaczyła środki i zasugerował, aby Rada kontynuowała 

proces wyposażania kolejnych placówek oświatowych w takie rozwiązanie. 

Jakub Markowski: 

 zapytał, czy Rada będzie się ustosunkowywać do listu otwartego radnego miasta w sprawie 

przeznaczenia środków na testowanie nauczycieli; odpowiedzi udzielił przewodniczący 

Szczęsny Filipiak, podając argumenty przeciwko angażowaniu się Rady w to 

przedsięwzięcie; swój sceptycyzm w tej sprawie wyraził również radny Andrzej Maria 

Hawranek, 

 zapytał jak wygląda aktualnie sytuacja w kwestii wskazywania przez Radę priorytetów dla 

działań Straży Miejskiej na terenie dzielnicy w cyklach 3-miesiecznych; przewodniczący 



Szczęsny Filipiak zobowiązał się wyjaśnić tę sprawę z naczelnikiem Oddziału Krowodrza 

Straży Miejskiej. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godz. 19.05 zamknął sesję. 

 

 

Protokołowała:                                                                          Przewodniczący Rady i Zarządu  

                      Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek  

                                  Szczęsny Filipiak 


